

一次性使用妇产科手术包

DISPOSABLE OBSTETRICS AND GYNECOLOGY SURGICAL PACKAGE



产品规格+

I型（流产手术）、II型（顺产手术）、III型（剖腹产手术）

Specifications: Type I (abortion), Type II (natural birth surgery), Type III (caesarean operation)

产品描述+

器械台布、大单、中单、治疗巾、自粘巾、产单、器械盘套、产垫、一次性使用手术衣、一次性使用医用外科手套、腿套、纱布块(显影)、普通纱布块、海绵刷、脐带夹、婴儿包布、婴儿帽、洗耳球、会阴垫、医用棉签、一次性使用卵圆钳、医用托盘（弯盘、方盘）、塑料量杯、塑料碗、无纺布胶带、一次性使用口罩、一次性使用帽子、医用弹性绷带、医用擦手纸、医用棉球、塑料镊子、塑料盆

Product description: equipment table cloth, large delivery sheet, medium delivery sheet, disposable surgical drape, self-adhesive drape, delivery sheet, equipment tray cover, delivery pad, disposable surgical gown, disposable medical surgical gloves, leg cover, gauze block (developing), plain gauze block, sponge brush, umbilical cord clamp, baby bag cloth, baby cap, ear syringe, perineal cushion, medical cotton swab, disposable egg oval pliers, medical tray (curved plate, square plate), plastic measuring cup, Plastic bowls, non-woven tapes, disposable masks, disposable caps, medical elastic bandages, medical paper towels, medical cotton balls, plastic tweezers, plastic basins.

适用范围+

适用于医疗机构妇产科手术时使用；

Scope of application: Applicable to the use of gynecological surgery in medical institutions

产品特点+

- 1.使用方便，一次性使用，无需回收、清洗；
- 2.符合环保要求，易于降解或焚烧；
- 3.使用优质原材料，无毒性、无纤维脱落、有效阻菌率高。具备三抗特性：抗酒精、抗静电、抗血浆；
- 4.关键部位具有吸液防渗性能，并可配置积液袋；
- 5.有效防止医院交叉感染，降低治疗的隐形成本，提高感染率控制；
- 6.灭菌效果可靠，且灭菌有效期较长；

该类产品是国家未来医疗发展趋势。此类包配置有多重规格，可根据医院实际需求进行选配

Product features:

1. Easy to use, one-time use, without recycling, cleaning;
2. Meet environmental requirements, easy to degrade or incinerate;
3. The use of high-quality raw materials, no toxicity, no fiber shedding, and high rate of resistance to bacteria. With the characteristics of the three resistance: anti-alcohol, anti-static, anti-plasma;
4. The key parts have liquid-impervious and anti-seepage properties, and can be configured with fluid collection bags;
5. Effectively prevent cross-infection in hospitals, reduce the hidden costs of treatment, and increase infection rate control;
6. The sterilization effect is reliable, and the sterilization period is longer;

This type of product is the country's future medical development trend. This type of bag is equipped with multiple specifications, which can be selected according to the actual needs of the hospital.